
Rada školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, 831 02 Bratislava 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia 

Rady školy pri Škole pre mimoriadne nadané deti a Gymnáziu, Teplická 7, Bratislava 
zo dňa 6. februára 2025 

 
 
Prítomní: Ing. Alexandra Velická, PhD., Mgr. Renáta Šramová, Mgr. Katarína Pajtíková, , Ing. Martin 
Mikuš, Doc. RNDr. Ivan Haverlík, CSc., JUDr. Ing. Rudolf Cádra, Mgr. Ing. Peter Cmorej, Sofia 
Hrádková 
 
Neprítomní:  Mgr. Simona Petrik, PhDr. Ing. Lucia Vidanová, Roman Chudík - ospravedlnená neúčasť  
 
Hostia:  PaedDr. Jozef Doddy Cimra - riaditeľ školy 
 
Rada školy je uznášaniaschopná. 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za 1. polrok 
4. Dodatok ku Školskému poriadku ŠpMNDaG – Štandardy dodržiavania zákazu segregácie vo 

výchove a vzdelávaní 
5. Prijímacie konanie na 8-ročné gymnázium  
6. Správa o činnosti Rady školy za rok 2024 
7. Rôzne              

 
K bodu 1:  
Predsedníčka Rady školy Ing. Alexandra Velická, PhD. privítala prítomných a otvorila zasadnutie Rady 
školy (ďalej len „RŠ“).  
K bodu 2: 
Nasledovala voľba zapisovateľky a overovateľov zápisnice. Za zapisovateľku bola navrhnutá  
p. Mgr. Šramová 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 8 
Výsledky hlasovania: za: 8 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
Za overovateľa bol navrhnutý Sofia Hrádková 
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 8 
Výsledky hlasovania: za: 8 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
RŠ jednohlasne odsúhlasila návrh jednotlivých bodov programu,  
Hlasovanie o návrhu: 
Počet všetkých členov RŠ: 11 
Počet prítomných členov RŠ: 8 
Výsledky hlasovania: za: 8 hlasov, zdržali sa: 0 hlasov, proti: 0 hlasov 
 
K bodu 3:   
Riaditeľ školy oboznámil RŠ o výchovno-vzdelávacej činnosti primárneho a sekundárneho 
vzdelávania za 1. polrok  2024/2025 (viď príloha). 
Riaditeľ školy informoval prítomných o zapojení sa školy do všetkých programov súvisiacich 
s ochranou duševného zdravia. V rámci preventívneho programu škola spolupracuje s odborníkmi 
(lektormi) z oblasti psychológie a polície pri zabezpečení prednášok, seminárov a školení pre 



študentov aj pedagógov. Tiež sa preventívne pre žiakov a študentov pripravujú semináre  k otázkam 
týkajúcich sa  zásad správneho stravovania.  
Škola má odborne pokryté všetky predmety a výchovno-vyučovací proces je podporený aj pôsobením 
3 psychológov.  
Členovia RŠ hodnotiacu správu prerokovali a vzali na vedomie. 
 
 
K bodu 4: 
Riaditeľ školy Jozef Doddy Cimra oboznámil RŠ s dodatkom k školskému poriadku – Štandardy 
dodržiavania zákazu segregácie vo výchove a vzdelávaní pre žiakov so všeobecným intelektovým 
nadaním Školy pre mimoriadne nadané deti a gymnázia. Členova RŠ dodatok prerokovali a nevyjadrili 
k nemu žiadne námietky. 
 
K bodu 5:  
Dňa 6. februára 2025 sa konali interné postupové prijímacie pohovory do 8-ročného gymnázia. 
Žiadosť o prijatie do Prímy podalo 59 žiakov z nášho piateho ročníka. Zatiaľ zvonku podal žiadosť 
jeden žiak, na základe splnenia psychologických IQ testov. Oficiálne prijímacie pohovory sa budú 
konať koncom apríla a do 20. februára môže škola prijímať prihlášky. 
 
 
K bodu 6: 
Predsedníčka RŠ predložila členov RŠ Správu o činnosti Rady školy za rok 2024 (viď príloha). 
Členovia RŠ hodnotiacu správu prerokovali a vzali na vedomie. 
 
K bodu 7: 
Riaditeľ školy informoval RŠ o riešení  parkovacej politiky PAS na území Nového mesta pred 
budovami našej školy, ktorá sa bude realizovať najneskôr od 1.7.2025. Škola zareagovala na projekt – 
Bezpečná cesta pred školou a od septembra 2025 bude v ranných hodinách medzi 7,00-8,00 počas 
pracovných dní zákaz parkovania pred školou na Teplickej 7 pre bezpečný príchod žiakov do školy. 
Pre zamestnancov školy budú vybudované parkovacie miesta na školskom dvore. Na základe súhlasu 
BSK o zmene užívania pozemku budú na parkovaciu plochu použité zatrávňovače. Pre zamestnancov 
na Skalickej 1 je parkovanie zabezpečené pred budovou školy od 7,00 do 17,00 na vyhradených 
parkovacích miestach. 
 
Riaditeľ školy informoval RŠ o výsledkoch INEKO, kde ŠpMNDaG skončila na 4. mieste. 
Informoval prítomných o analýze daného stavu a vytýčil 5 faktorov, ktoré sa nedajú úplne ovplyvniť. 

1. Počet žiakov pod 500 – menej bodov. 
2. Vyšší počet učiteľov na žiaka. 
3. Absolventi po 1. semestri/1. ročníku odídu zo školy/menia školu – strata bodov 
4. Menší počet študentov na slovenských vysokých školách. 
5. Testovanie deviatakov (T9) študenti nezobrali zodpovedne, pretože týždeň pred T9 boli 

interné postupové skúšky a žiaci boli už prijatí.  
V tomto školskom roku sa postupové skúšky do Kvinty zrušili a miesto toho bude testovanie T9, 
ktoré ich nahradí a pre školu sa získa viac bodov. 

Do pozitívnej motivácie žiakov absolvovať T9 sa chce zapojiť aj školský parlament a  priebežne 
vytvárať čo najlepšiu atmosféru na škole. 
 
Škola sa chce zapojiť do Projektu – TELOCVIČNE a s 30% spoluúčasťou doriešiť realizáciu telocvične 
na Skalickej. Telocvičňa, ktorá v súčasnosti existuje, nepostačuje zabezpečiť výučbu TV pri danom 
počte žiakov. 
 
Riaditeľ školy informoval RŠ o pláne obnovy schválenom BSK pre tento školský rok v sume 149 700                              
€ pre obnovu kanalizácie, výmenu dverí, podlahovej krytiny a i. 
 
Aktivity školy do  budúcnosti: 

1. Implementovať aktivity týkajúce sa duševného zdravia do bežného života žiakov aj 
zamestnancov školy. 

2. Prioritne prezentovať pozitívne meno školy aj cez spoluprácu so zahraničnými školami – 
ERAZMUS. 

3. Aktívnejšie zapájanie sa do súťaží. 



4. Merch – školský parlament pracuje na vytvorení nového sloganu, charakterizujúci školu a jeho 
zapracovanie do nových tričiek a iných predmetov. Logo školy zostáva nezmenené. Školský 
parlament tiež pracuje na Ročenke školy, ktorá sa bude realizovať po 10 rokoch. 

5. Modernizácia školy – postupné vybavenie informačnými technológiami. 
6. Investičný plán školy – identifikovať, navrhnúť a pripraviť zmeny, ktoré bude možné realizovať 

v priebehu 10 rokov do budúcna. 
7. P. poslanec P. Cmorej požiadal riaditeľa školy, aby informoval BSK o akciách, ktoré bude – 

môže škola organizovať pre širokú verejnosť. 
8. Riaditeľ školy informoval o vzniku nového občianskeho združenia, na ktoré boli prevedené 

financie z predchádzajúce 
Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. Ďalšie zasadnutie RŠ je 
predbežne naplánované na jún 2025.  
 
 
 
 
Zápisnicu vyhotovila:         Mgr. Renáta Šramová                         .................................................. 
                                          tajomníčka Rady školy                                          podpis 
 
 
 
Zápisnicu overila:                     Sofia Hrádková                              .................................................. 
                                             členka Rady školy                                              podpis 
 
 
 
Schválila:                       Ing. Alexandra Velická, PhD.                   .................................................. 
                                           predsedníčka Rady školy                                            podpis 
 

 


